
El Horizonte Petanca Club 

Protokoll från årsmötet den 9 mars 2022 på Bao Zai House 

1. Owe Lösaus hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Röstlängd fastställdes 39 röstberättigade 
medlemmar, ingen fullmakt var inlämnad. 
 

2. Owe Lösaus valdes som mötesordförande och Qina Frick som dess sekreterare. 
 

3. Anders Dettner och Lennart Roth valdes att justera årsmötesprotokollet och som rösträknare. 
 

4. Mötet godkände att årsmötet hade utlysts på rätt sätt. 
 

5. Föredragningslistan godkändes. 
 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes. 
 

7. Styrelsens resultat- och balansräkning för tiden 2020 till 2021 lästes upp och godkändes. 
 

8. Vår revisor Yvonne Zachrisson läste upp revisionsberättelsen som godkändes av mötesdeltagarna. 
 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 
 

10. Mötet beslutade att medlemsavgiften för 2022 skall fortsatt vara 10 euro. 
 

11. Mötet beslutade att verksamhetsplanen uppdateras under året. 
 

12. Inga förslag från styrelsen eller motioner från medlemmarna hade inkommit. 
 

13. Val av: Ordförande för ett år Jan Pedersen 

 Två ledamöter för en tid av två år Marie Roth (viceordförande) 

   Qina Frick (sekreterare) 

 Två ledamöter för en tid av ett år Kent Jansson 

   Inga Lill Olsson (kassör) 

 Två suppleanter för en tid av ett år Owe Lösaus (revisorsuppleant) 

   Bengt Lundbäck (eventansvarig) 

 En revisor för en tid av ett år Yvonne Zachrisson 

 En tävlingsansvarig Rolf Brobeck 

 Två ledamöter i valberedingen för en tid av ett år Anders Dettner 

 Lennart Roth 

 Mötet bestämde att alla medlemmar är ansvariga för banor och stuga 

14. Vid punkten övriga frågor – hade Anders Dettner förslag på att dubbelspel vs mixdubbel tas upp med 
Serieföreningen. Arne Zachrsson tog upp frågan om KM i oktober då det är mer folk nere. 
 

15. Mötesordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 

Orihuela Costa 9 mars 2022 

Ordförande Owe Lösaus   Vid protokollet Qina Frick 


